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Abstract (en)
A sales or self-service counter having a counter body and an upper structure which serves for the movable securing of the circular curved front pane.
The circular curved front pane can be moved out of the closed position either by turning it about a spindle arranged horizontally at the top on the
upper structure or by displacing it towards the rear along the imaginary continuation of the circular curved line. The front pane is provided with a
coating whose light permeability has a minimum in the ultraviolet region.

Abstract (de)
Verkaufs- oder Selbstbedienungstheke mit einem Thekenkörper und einem Aufbau der zur beweglichen Halterung der kreisförmig gebogenenen
Frontscheibe dient. Die kreisförmig gebogene Frontscheibe läßt sich entweder durch Drehen um eine an dem Aufbau horizontal oben angeordnete
Achse oder durch ein Nach-Hinten-Verschieben entlang der gedachten Fortsetzung der kreisförmig gebogenen Linie aus der Schließstellung
bewegen. Die Frontscheibe ist mit einer Beschichtung versehen, deren Lichtdurchlässigkeit ein Minimum im ultravioletten Bereich besitzt. <IMAGE>
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